

BIRAKU「美樂修護霜」產品簡介

BIRAKU「美樂」是全身都可使用的健身修護美容霜。它是使用富有很強生命力的蓖麻油、古代埃及稱之為「神之手」的精華和具有美容成分的天然植物提取物配合、經過多年的配方法研究試驗而製成。

美樂修護霜的研究以中醫的「氣、血、水」運行為主體、從速効、保健入手、由健康帶動美容、從而使產品達到即使使肌膚美容又能使身體得到修復及保養的效果。它已超越了傳統的乳液、美容液的思維（即乳液、美容液只局限於臉部的美容、而對身體整體保健沒有起到作用）、多年來深受廣大消費者的信賴、特別是中老年顧客的喜愛。

使用BIRAKU輕按摩各淋巴部位、使身體的腫脹及疲勞消除、令肌膚瞬間緊實、柔嫩、有光澤。長期使用、可使全身肌膚富有彈性美白、抗衰老、使皮膚細胞宛若新生、年輕十歲。

特別是對身體的疲勞、僵硬、疼痛、晒斑、燒傷等具有威力的效果。在日本藝人、模特當中、因臉部能瞬間緊實拉提變小美肌、而大受愛用。

此外、還可用於緩解：

燒傷、創傷、腰痛、頸部僵硬、被夾手指、挫傷、扭傷、擦傷瘀青、干性肌膚、過敏性皮膚病、青春痘、粉刺、因打網球、高爾夫球等運動造成慢性肘關節疼痛等。

另外

運動前使用、可提高新陳代謝力。

運動後使用、即可使疲憊的肌肉得到放鬆。

注：蓖麻油是古代埃及皇宮貴族用來活絡經骨、消除疲勞、臉部按摩美容的養生油。

蓖麻油具有可被皮膚直接吸收、不需要經過胃腸就可、清熱解毒之功效、所以被稱為「神之手」、深受古埃及、皇宮貴族的愛用。

產品成分：

水、豆蔻酸辛酯、BG、蓖麻油、硅酸(Al/Mg)、云母、膨潤土提煉精華、高嶺土提煉精華、氧化鈣、氧化鋅、氧化鈦、輔酶、氰維他命、紫蘇抽出物、白金、透明質酸鈉、鞘脂、藻類抽出物、甘草提取物、四己基羧酸維生素C、維生素E、甘草酸硬脂酯、磷脂、山梨醇硬脂酸、PEG-60氫化蓖麻油、卡波姆、羧酸如丙烯酸烷基(C10-30)交聯聚合物、硬脂酸甘油酯(SE)、二硬脂酸聚甘油-3甲基葡萄糖糖、羥基化k、尼泊金甲酯、泊金丙酯。無香料、無着色、無鈉油、無酒精。

內容量：150g (30日用)

使用方法：一日兩次、早晚各一次、臉部分使用時、洗臉後用。其他身體部位隨時皆可。男女皆用。(請參考操作圖)

零售價：12,000日元(稅別)

保存期限：3年

商品網頁：<http://www.biken-lab.jp.net/>

客服中心：gucci808@hotmail.com

客服電話：0120-442-580

有以下煩惱的朋友們、請速試用！

- | | |
|--|--|
| <input checked="" type="checkbox"/> 因加齡而不易上妝的！ | <input checked="" type="checkbox"/> 臉部、手臂肌肉鬆弛的！ |
| <input checked="" type="checkbox"/> 有黑眼圈的！ | <input checked="" type="checkbox"/> 手腿浮腫的！ |
| <input checked="" type="checkbox"/> 腰酸肩痛的！ | <input checked="" type="checkbox"/> 因更年期而引起的疲勞、血色不良的！ |
| <input checked="" type="checkbox"/> 想促進肌膚代謝、血液循環的！ | <input checked="" type="checkbox"/> 想修復環境刺激造成的肌膚乾燥、暗沉等傷害的！ |
| <input checked="" type="checkbox"/> 想改善過敏肌膚的！ | <input checked="" type="checkbox"/> 想減少臉頰下垂、頸部皺紋的！ |
| <input checked="" type="checkbox"/> 想重現彈性、緊致、順滑的年輕美肌的！ | |

訂購熱線：03-6271-0719(時間 AM9:00~PM7:00)

E-mail：gucci808@hotmail.com

銷售商：QWCホールディングス(株)

製造商：(株)國際美健綜合研究所

ULTIMATE UNCHANGING

Lifting minus 10-year-old silhouette

BIRAKU Aesthetic Cream

「BIRAKU Aesthetic Cream」is a beauty cream for all the people, especially for 30-60s active women and men, The Oil you are using, the alias is "perm Christi (Christ of your palm)" which is also referred to as the "heavenly hands", is the castor oil which is rich in life force.

Platinum and tourmaline are within the castor oil, and luxury blended cosmetic ingredients derived from plants, it can give you the gloss and elasticity, happily at home, such as like treated at the Esthe salon. The moment you spread it on your skin, your skin will be turned rebalance well.

By all means, It is a cream to the people who like as below

Who want to keep the skin stretched and panning

Who want to keep a refreshing face line

Who want to clean as one did in the beauty treatment salon

「BIRAKU Aesthetic Cream」150g

10,800JPY (C.Tax included)

It can prepare the skin firmness, moist and presence of mind from the inside of the body

The Castor oil which is rich in life force, has been used as a cosmetic oil from ancient

In the oil is not only within the ground forces "Tourmaline", "Platinum", but also within the cosmetic ingredients derived from plants, have the luxury compounded.

Only spread massage! Easy! To be the impression of the tight face!

- ① To put on the cream to the chin and extent it to the temple
- ② Just as it is, to extent the cream from the temple to the back of the ear
- ③ T feel flowing of your Lymph, extent the cream to the neck

It's completed only with that.

Who want to keep a more face firmness and clarity

It's Simple! Esthe at home!

- 1, After washing the face, please put the plenty of the Esthe cream "BIRAKU" over the face.
- 2, After put the Esthe cream over the face, please leave as it is in 3minutes to 5minutes.
- 3, From the face line to the behind of the ears, please stretch gently the cream to the decollete.

In the morning, just use a little time to do it before going out, you will be easily trimmed to your skin such as the way home from Esthe salon. You do not need to wash it away, but when you want to feel the refreshed, please rinse it lightly with the cold or warm water.

The ground forces "Tourmaline", "Platinum" and the cosmetic ingredients derived from plants give you the firmness and glossy to your skin which you have piled up age.

Not only the face, you can use it in the whole body

- Who often work standing
 - Who often is left the same posture, such as the desk work
- It is possible to establish to the moist your skin firm as you ensure to use it in the whole body

How to use

「Who often work standing」

•Please use it to gently massage from ankles to calves.

「Who often do deskwork」

•Please use it to gently massage from the neck through the decollete

<http://www.biken-lab.jp.net/>

究極のアンチエイジング

持ち上がる

マイナス10オシルエット

BIRAKU Aesthetic Cream

